
Společné zasedání  VV, OR, OKRR, starostů  a  velitelů  okrsků  OSH  

Klatovy, konaná  dne  25. 3. 2025  v  kavárně  hotelu  Rozvoj  v Klatovech 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

schvaluje 

 
48/25. Zapisovatele zápisu – Ing. Ivana Trusková    -     27  hlasů pro. 

49/25. Ověřovatele zápisu: Milan Klečka, Bohumír Bucifal DiS. -    27  hlasů pro. 

50/25. Skrutátory porady a to: vedoucí Bc. Petru Pytlovou DiS., 

            Blanku Hrachovou, Alenu Babkovou,  

Marii Kořínkovou, DiS.      -     27 hlasů pro. 

51/25. Program dnešního jednání        -     27 hlasů pro.     

52/25. Hospodaření OSH za rok 2024     -     29 hlasů pro, 

53/25. Návrh na usnesení       -     29 hlasů pro. 

 

 

ukládá 

 
13/25. Starostům  okrsků  předat  všechny  materiály, které  dnes  na  jednání obdrželi,  jednotlivým  sborům  

a  okrskům  a  to: 

- Zpravodaj OSH č. 1/2025 – umístěn na stránkách OSH, 

- Přihlášky na soutěže, 

- Startovní listinu, 

- Pozvánky pro postupující z okrskových kol do obvodových kol, 

- Organizační zabezpečení soutěže žen a požárního sportu, 

- Členské průkazy do sborů, 

- Přihláška člen hasič a člen mladý hasič, 

- Pozvánka na setkání AZH. 

 

 

bere na vědomí 

 
135/25.  Diskusní příspěvek zástupce HVP, a.s. Štefana Asztaloše 

136/25.  Kontrolu plnění úkolů z usnesení z posledního společného zasedání, kterou provedl starosta OSH  

              p. Jaroslav Šimáček. 

137/25.  Zprávu starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka o činnosti VV OSH od posledního společného zasedání 

k dnešnímu dni. 

138/25.  Zprávu vedoucího ORR nám. starosty OSH p. Josefa Nohy o činnosti ORR. 

139/25.  Zprávu vedoucí ORŽ pí. Marie Kořínkové, DiS., o činnosti ORŽ. 

140/25.  Zprávu náměstka starosty OSH a ved. ORM Bohumíra Bucifala DiS., o činnosti ORM.  

141/25.  Zprávu vedoucí ORP pí. Ivany Truskové o činnosti ORP.  

142/25.  Zprávu ved. OROO p. Alberta Jíry o činnosti OROO.  

143/25. Zprávu vedoucího AZH p. Václava Drhy o činnosti a plánech AZH. 

144/25.  Zprávu předsedy OKRR p. Václava Laška o čerpání rozpočtu za r. 2024 a zprávu o činnosti OKRR.  

145/25.  Seznámení se Zpravodajem OSH č. 1/2025, které provedl starosta OSH  p. Jaroslav Šimáček. 

146/25.  Seznámení s materiály určenými pro okrsky a pro jednotlivé sbory, které provedl starosta OSH p. 

Jaroslav Šimáček. 

147/25. Zprávy v bodě různé, které přednesl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. 

148/25. Diskusní příspěvek p. Jedličky, p. Jindřicha Kiesenbauer, a p. Pavla Bači. 

 



 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

……………………………..….    ………….……………………... 

         Bohumír Bucifal, DiS.             Milan Klečka 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková      V Klatovech dne 25. 3. 2025 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Z Á P I S 

 

ze společného zasedání členů VV, OR, OKRR, starostů a velitelů okrsků OSH 

Klatovy, která se konala dne 25. 3. 2025 v kavárně hotelu Rozvoj v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

Společné zasedání zahájil a řídil nám. starosty OSH p. Josef  Noha. Přivítal všechny přítomné členy a hosty. 

Štefan Asztaloše – zástupce HVP, a.s., starostu OSH v Klatovech p. Jaroslava Šimáčka. Poté následovalo 

uctění památky zemřelých členů minutou ticha povstáním.  

 

Následovala volba skrutátorů. Navrženy a schváleny byly: Bc. Petra Pytlová, DiS., jako vedoucí, dále pí. 

Blanka Hrachová, Alena Babková a Marie Kořínková, DiS.. Dalším bodem byla volba zapisovatele a 

ověřovatelů zápisu. Zapisovatelem byla navržena a zvolena pí. Ivana Trusková, ověřovatelé zápisu byli 

navrženi  a zvoleni pp. Bohumír Bucifal, DiS., a Milan Klečka. Dále nám. starosty OSH p. Josef  Noha 

seznámil přítomné s programem zasedání. Poté nechal o programu hlasovat. Program byl schválen. 

 

Jako první promluvil zástupce HVP, a.s. Štefana Asztaloš, pojišťovna byla v plusu a výnos byl hodně 

ovlivněn plněním v rámci povodní. Pojišťovna byla připravena a má dostatek prostředků. Loňský rok byl 

splněn na 110 %. Apeloval na starší pojistné smlouvy, které mají velké nedostatky, a majetek je potom 

podhodnocen. Vyzval k aktualizaci smluv, což je v současné době velmi důležité. Lze se obrátit na OSH, 

kde jsou 3 pojišťovací poradci. Upozornil na změny v povinném ručení vozidel, musí být pojistka hned 

zaplacena a zelená karta již není třeba, z důvodu společného registru vozidel. Je důležitá pouze pro 

cestování do zahraničí. Závěrem svého příspěvku poděkoval a rozloučil se. 

 

Josef Noha poděkoval za příspěvek a předal slovo starostovi OSH p. Jaroslavu Šimáčkovi, který provedl 

kontrolu usnesení z minulého zasedání. Veškeré uložené úkoly byly splněny a veškeré dotazy během 

jednání byly rovnou zodpovězeny.  

 

Další bodem byla zpráva o činnosti VV. Tuto přednesl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. VV se schází 

během roku dle schváleného plánu práce. Konstatoval, že veškeré úkoly byly splněny a činnost VV je na 

velice dobré úrovni. Na konci roku proběhly valné hromady, je snahou VV, aby členové byli přítomni na 

jednotlivých VH, nelze toto vždy zajistit. V roce 2025 proběhlo zatím jedno jednání a byly především 

plánované soutěže, diskuse k inventuře, předání hlášení o činnosti jednotlivých sborů a placení členských 

příspěvků. 

 

Dále následovala zpráva ORŽ paní Marie Kořínkové, DiS.. Členky se scházejí pravidelně, podílely se na 

organizaci okresního plesu, schvalovaly plán práce. Vzájemně si předaly poznatky z valných hromad. Nyní 

ORŽ začíná plánovat zabezpečení soutěže žen, která bude v Bystřici nad Úhlavou a plánují spolupracovat 

s ORR a ORM.  

 

Další příspěvek přednesla vedoucí ORP pí. Ivana Trusková. Která promluvila o proběhlých podzimních 

seminářích pro preventisty, které se uskutečnily na 4 místech okresu s velice slušnou účastí. Nyní jsou 

připravovány zkoušky pro preventisty, které se uskuteční 11. 4. 2025 v Sušici a 17. 4. 2025 v Klatovech, 

na zkoušky je nutné se přihlásit přes kancelář OSH. Další plánovanou akcí je slavnostní vyhlášení okresního 

kola soutěže PO očima dětí a mládeže 2025, které se uskuteční 8. 4. 2025.  

 

Václav Drha vedoucí AZH, všechny přítomné pozdravil. Ve Zpravodaji č. 1/2025 je uvedeno hodně 

informací. Představil složení výboru. Letošní setkání proběhne v Karlovarském kraji. Poděkoval za 

přihlášky na nové členy, podmínky jsou stále stejné 65 let a 40 let členství v SDH a 25 let funkcionaření. 

Dále představil plánovaný výlet. Popřál příjemní prožití velikonočních svátků. 

 

Následovala zpráva z OROO, kterou přednesl její vedoucí p. Albert Jíra. Schází se společně s ORP, již je 

to tradice. Nová směrnice pro činnost jednotek a skupin dobrovolníků pro ochranu obyvatelstva. Litoval, 

že se schází jen v malém počtu. Popřál hodně sil do další aktivní práce.  



Za ORM podal informace její vedoucí náměstek starosty OSH p. Bohumír Bucifal, DiS., seznámil  s prací 

ORM, vše je na stránkách OSH a ve Zpravodaji č. 1/2025. 26. ročník zimní soutěže proběhl s počtem 552 

dětí a cca 100 rozhodčích a vedoucích. Poprosil o zájemce o pořádání soutěže ZHVB, Plamen, Dorost, 60 

m a zimní sraz, pokud by bylo možné, aby se přihlásili. Poděkoval ORŽ a ORP za spolupráci, nezapomněl 

ani na některé vedoucí či řidiče kolektivů, bez těchto osob by se soutěž v takovém měřítku nemohla 

uskutečnit. 

  

Vedoucí OKRR p. Václav Lašek pozdravil všechny přítomné. Rada se v roce 2024 sešla 5x, jednání se 

účastní vždy starosta a vedoucí kanceláře OSH pí.  Janečková. Ladislav Kroupar bohužel zemřel, již mají 

jen 6 členů. Promluvil o celoroční činnosti rady za rok 2024. Spolupracovali na plesu, upozornil ohledně 

placení příspěvků a odevzdávání dokumentů na OSH. Na těchto dokumentech je závislé vyplácení 

příspěvků. Je tedy důležité dodržovat termín do konce ledna příslušného roku. V prosinci proběhla 

inventarizace majetku, kde byl vedoucí OKRR přítomen a rada schválila plán činnosti. Každé čtvrtletí se 

seznamují s plněním rozpočtu, dostávají informace ohledně dotací, jsou kontrolovány veškeré doklady a 

nebyly zjištěny žádné závady. Účastní se s hlasem poradním jednání VV.  

 

Následoval příspěvek náměstka starosty OSH a vedoucího ORR p. Josefa Nohy. Proběhlo setkání se všemi 

pořádajícími PHL, byly změny ve vyhodnocení. Letos bude vyhodnocení pouze jedno – společné v 

požárním sportu a v klasice. Letos bude 11 soutěží. Budou pouze 2 soutěže v požárním sportu (Bystřice 

nad Úhlavou a Sušice), dále rada projednávala organizační zabezpečení pro okresní kolo v požárním sportu 

7. 6. 2025 Bystřice nad Úhlavou. Okresní kolo dle pravidel OSH Klatovy proběhne ve Štipoklasech. 

Probíraly se jednotlivé obvodové soutěže atd. Popřál krásné Velikonoce. 

 

Dalším bodem byl příspěvek vedoucího OKRR p. Václava Laška ohledně rozpočtu - bylo schváleno  

1 683 950 Kč (příjmy i výdaje). Skutečnost k 31. 12. 2024 - bylo dosaženo příjmů 1 731 900 Kč, a výdaje 

1 420 068. 311 832 bylo hospodaření s přebytkem. MŠMT dotace a Město Klatovy byly 229 720 Kč a 

dotace Plzeňského kraje 776 tisíc. Byly vyčerpány v souladu s účelem jejich poskytnutí. Na starosty okrsků 

byl zaslán podrobnější rozpis e-mailem. O hospodaření v roce 2024 bylo hlasováno a čerpání rozpočtu bylo 

schváleno.  

 

Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček představil vše, co obdrželi zástupci okrsků při prezenci dnešního jednání. 

Vše je nutné předat neprodleně!  

 

Zpravodaj č. 1/2025 – starosta OSH p. Jaroslav Šimáček představil jeho obsah a upozornil na důležité věci. 

Je nutné veškerá zmiňovaná pravidla dodržovat. Oslavy jsou uvedeny také ve Zpravodaji. 70% dotací se 

vrací na sbory v podobě překážek. Hlášení o činnosti a placení členských příspěvků – 95 % sborů reaguje 

a dodržuje termíny, bylo by lepší 100 %. V tuto chvíli jsou zaplaceny všechny členské příspěvky, jen cca 7 

sborů nemá odevzdáno hlášení o činnosti. Dále představil plánované soutěže a zároveň požádal o případné 

půjčení TOI TOI Poprosil o případnou informaci na OSH. Požádal o zpětnou vazbu na OSH z proběhlých 

soutěží, alespoň poprosil o zaslání výsledkové listiny. S vedoucím ORR Josefem Nohou byl v Měčíně, aby 

pomohli tamnímu okrsku a veškeré povinnosti vysvětlili, bohužel se dnes opět zástupci okrsku nezúčastnili. 

Pochválil zázemí v jednotlivých SDH a pochválil činnost.  

 

8. 3. 2025 proběhl okresní ples v Horažďovicích, starosta OSH p. Jaroslav Šimáček pochválil za pomoc a 

poděkoval za tombolu. Ples se povedl, tombola měla 755 cen. Účast byla malá, ale zábava byla perfektní, 

tombola i volenka se prodala. Prostředí bylo krásné. Cca byl výdělek plesu 68 tisíc, ještě se čeká na některé 

poplatky. Další ples je naplánovaný v Dolanech na příští rok 7. 3. 2026. Hodně diskusí bylo ohledně placení 

příspěvků za sportovce. Vše bylo vysvětleno a probráno. Na jednotlivé sbory přišla informace, kolik, kam 

a do kdy mají zaplatit. 3. 4. 2025 - Shromáždění představitelů OSH, které se bude konat v Lužanech,   

8. 4.2025 – vyhodnocení PO očima dětí a mládeže – vyhodnocení na Rozvoji.  

 

Náměstek starosty OSH p. Josef Noha vyzval případné diskutující. Přihlásil se p. Jedlička z SDH Nalžovské 

hory – všechny pozdravil a poděkoval za předem odeslaný rozpočet, který mohli v rámci okrsku 

prostudovat. Dále promluvil Jindřich Kiesenbauer, o oslavách sv. Floriana u nich ve Strážově. Další 



příspěvek měl p. Pavel Bača – promluvil o tom, že není přece problém si půjčit TOI TOI – k tomu promluvil 

starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. Nikdo další se do diskuse nepřihlásil. 

 

Bylo přečteno usnesení, nikdo z přítomných ho nechtěl doplnit. Proběhlo hlasování a usnesení bylo 29 

hlasy schváleno. 

 

Závěrem poděkoval náměstek starosty OSH a vedoucí ORR p. Josef Noha za jednání. Jednání ukončil 

starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, který všem poděkoval za veškerou práci a účasti na jednáních.  

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

……………………………..……...     ………….……………………... 

Bohumír Bucifal, DiS.                     Milan Klečka 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková        V Klatovech 25. 3. 2025 

 

 

 


